
Informace z radnice 

 V pondělí 11. července zahájí firma Jindřichohradecké montáže s.r.o. práce na 

rekonstrukci Riegerovy ulice. Realizace stavby bude trvat s menšími přestávkami jeden 

rok a bude stát 11 milionů korun. Do konce letošního roku bude vyměněn kanalizační a 

vodovodní řad, které jsou již v havarijním stavu. Společně s kanalizačním a vodovodním 

řadem budou vyměněny stávající přípojky. S dodavatelem stavby je dohodnuto, že 

v případě zájmu zajistí výstavbu chybějících přípojek, které si budou vlastníci nemovitostí 

hradit sami. Do konce června příštího roku budou dokončeny komunikace, chodník a 

veřejné osvětlení. Jedná se o poměrně rozsáhlou a složitou stavbu, která se jistě neobejde 

bez komplikací. Prosím proto všechny o trpělivost a ohleduplnost. 

 Rozpočet na rekonstrukci šaten a sociálního zařízení místní kuželny je 810 tisíc korun. 

Spíše než o rekonstrukci by bylo namístě hovořit o přestavbě stávajícího přístřešku 

původně určeného k uložení uhlí. Dalších 810 tisíc korun budou náklady na nové dráhy a 

automatické stavěče kuželek. K tomu zbývá oprava fasády, podbití, oprava atiky, části 

střechy a venkovní terénní úpravy, což znamená další náklady. Z původně plánovaných 

výdajů na nové dráhy ve výši 550 tisíc Kč jsme se celkovou rekonstrukcí dostali na hranici 

dvou milionů korun, se kterými v rozpočtu nebylo letos počítáno. Proto na minulém 

veřejném zasedání zastupitelstva padlo rozhodnutí v první etapě dokončit stavební část 

rekonstrukce a ve druhé etapě realizovat rekonstrukci drah a automatických stavěčů. 

V případě rozdělení rekonstrukce do dvou etap se nabízí možnost podání opětovné 

žádosti o krajskou dotaci z programu „rekonstrukce sportovišť“, která bývá pravidelně 

vypisována vždy začátkem roku. 

 V červnu jsme obdrželi rozhodnutí o poskytnutí dotace ze státního rozpočtu 3 miliony 

korun a uzavřeli smlouvu s Jihočeským krajem o poskytnutí dotace 2 miliony korun na 

výstavbu nové hasičské zbrojnice. Znamená to, že na probíhající stavbu již můžeme začít 

čerpat finance nejprve ze státního a následně z krajského rozpočtu v celkové výši 5 

milionů korun. 

 Na článek pana Ivana Pospíšila nehodlám nijak reagovat. Rozumný člověk pochopí, že 

nelze současně vyhovět všem. Pak je tu ještě možnost nedělat nic, aby nemohl jeden 

druhému závidět a všichni tak mohli být „spokojeni“.  

Karel Dvořák, starosta města 


